
Referat fra årsmøtet i Jøsneset Bygdaråd 
 

Møtet var i Trivselsstova tirsdag 18. februar 2020 

Møtetstart: 19.00 

Antall frammøtte: 22  

 

1. Valg av møteleder og referent 

Unni T. Fossaa og Hanne C. Tjeltveit ble enstemmig valgt som møteleder og referent 

 

2. Godkjenning av innkalling og saksliste 

Enstemmig godkjent. 

 

3. Årsmelding og regnskap for Bygdarådet 2019, og budsjettforslag for 2020 

Årsmelding og regnskap blei godkjent 

Budsjett ble enstemmig vedtatt med følgende tillegg på utgifter: 

 – Inntil 200 000,-kr til oppussing av kjøkken/lærerrom i gymsalen 

- 10 000,-kr på kantklipper 

- 25 000,- kr på stoler/bord/benker til Smashing/uteområde 

 

 

4. Årsmelding og regnskap for Jøsneset Bedehus 2019, og budsjettforslag for 2020 

Enstemmig vedtatt. 

 

5. Valg av styremedlemmer 

Valgnemda sitt forslag enstemmig vedtatt 

Da blir styret slik for 2020: 

Hanne C. Tjeltveit – leder og styremedlem for 1 år 

Ingeborg Westersjø – styremedlem for 1 år  

Svanhild Hjorteland – styremedlem for 1 år 

Brahim Gbada – styremedlem for 1 år 

Jostein Hjorteland – styremedlem for 2 år 

 

Varamedlemmer – Sondre Fosså og Øyvind Oaland – for 1 år 

Valgnemd – Unni T. Fossaa, Rasin Tjeltveit og Marit Wyller (1 år igjen) 

Revisor – Oddvar Skiftun – for 1 år 

 

6. Ny organisering av bedehusstyret 

Valgnemda hadde innstilt Anne Tjeltveit og Helga Havnerås. Begge ble enstemmig innvalgt 

for 2 år. 

 

7. Smashing Jøsneset 2020 

Odd Fosså og Sven Westersjø orienterte fra komiteens arbeid: 

Smashing er planlagt 1. august 2020 

Det blir 18-års aldersgrense både for konserten og dansen. 



Nytt av året er åpent skjenkeløyve.  

Vestlandsfanden spiller konsert og Packers spiller opp til dans.  

I år vil det også bli satt opp busstransport til og fra Erfjord og Jøsenfjorden.  

 

8. Videre drift av Grendahus 

Mandag 17. februar hadde Unni og Hanne fra Bygdarådet sammen med Svanhild Gbada 

møte med Dariusz Michalek som er interessert i å leie det gamle skolebygget. Han ønsker å 

pusse det opp og leie det ut som hostell. Styret forslår at han leier evt. Kjøper bygget av 

kommunen for å unngå «mellomledd». Det ble diskutert en diskusjon rundt dette. Dariusz 

ønsker et møte til med en byggsakskyndig og en som kjenner bygget godt for å få en pris på 

hva en eventuell oppussing vil koste. Hanne og Rasin tar et nytt møte med ham, og det vil bli 

innkalt til et ekstraordinært årsmøte hvor en beslutning vil tas.  

 

9. Eventuelt 

- Odd Fosså, Sven Westersjø og Silje Sværen kom med innspill om nytt kjøkken og 

oppussing av lærerrom i gymbygget. Sven orienterte om budsjett for prosjektet. 

Årsmøtet avsatte inntil 200 000,- til prosjektet og ga styret fullmakt til å sette opp en 

komite/ arbeidsgruppe. Det vil bli kalt inn til orienteringsmøte underveis i prosjektet. 

 

- Helselaget har mottatt 30.000,- til oppussing av foajeen i gymbygget. Det er et ønske om 

blant annet å male veggene. Det ble bestemt at oppussingen skal avventes til kommunen 

har lagt nytt gulv i foajeen og på toalettene før malingen settes i gang. Nytt gulv vil bli 

lagt etter vinterferien.  

 

- Rasin Tjeltveit etterlyste kvelder med laging av stedsnavnsskilt. Svanhild Hjorteland 

Gbada lager liste med stedsnavn og det vil bli satt opp kvelder for laging av dette i 

årshjulet. Det ble i samme anledning nevnt muligheten for å lage oppslagstavler med 

historier ved merkede turløyper i bygda.  

 

Hanne C. Tjeltveit 

sekr 

 

 

 

 


